






























姓名Name:

地址 Delivery Address:










手機Mobile#:

會員編號Member# (如有):

序 Item	產品圖 Photo	Name / Usage	名稱 / 功能	會員價格(€) Member Price	積分 PV	數量 Qty	金額(€) Amount	總積分 Total PV	PV/GBP	Hong Kong Local Price
護膚美容skin care beauty item										
1.1		<p>【Daily Expert Mask Moisturising】 (10 x 24ml sheets)</p> <p>海藻面膜 cloth innovative mask cloth of natural seaweed fiber</p> <p>It has excellent moisturizing and locking function, which can keep the skin hydrated for a long time</p> <p>Soft and sticky, not easy to dry out, it can effectively release active ingredients to the skin.</p> <p>Seaweed bubble mucilage and essence work synergistically to provide rich nutrition to the skin.</p>	<p>【Daily專家面膜-保濕】 (10 x 24ml sheets)</p> <p>海藻面膜布天然海藻纖維的創新面膜布</p> <p>具有出色的补水锁水功能，可让皮肤长时间水润</p> <p>柔软服贴，不易变干可以向皮肤有效释放活性成分</p> <p>海藻气泡粘液与精华素发挥协同作用，为肌肤提供丰富营养</p>	10.00	4,500	-	-	-	450	HKD 70
1.2		<p>【Daily Expert Mask Brightening】 (10 x 24ml sheets)</p>	<p>【Daily專家面膜-亮白】 (10 x 24ml sheets)</p>	10.00	4,500	-	-	-	450	HKD 70
1.3		<p>【Daily Expert Mask Firming】 (10 x 24ml sheets)</p>	<p>【Daily專家面膜-緊緻】 (10 x 24ml sheets)</p>	10.00	4,500	-	-	-	450	HKD 70
1.4		<p>【Marine Ampoule Gel Mask (Brightening & Firming)】 (10 x 1.3oz sheets)</p> <p>After 20-30 minutes of application, you will see that the mask becomes thinner (0.8mm to 0.3-0.4mm), because the essence is absorbed by the skin</p> <p>Tips After applying, dissolve the used mask in hot water, you can use it to soak your hands and feet without wasting, making your hands and feet as beautiful as your face skin</p>	<p>【海洋精華果凍面膜-亮白緊致】 (10 x 1.3oz sheets)</p> <p>敷20-30分钟，会见面膜变薄(0.8mm变0.3-0.4mm)，因为精华都被皮肤吸收了</p> <p>小贴士</p> <p>敷完之后把用过的面膜溶解在热水里面，可以拿来泡手泡脚不浪费，让你的手脚和脸的肌肤一样亮丽动人</p>	27.00	20,000	-	-	-	741	
1.5		<p>【Marine Ampoule Gel Mask (Moisturizing & Soothing)】 (10 x 1.3oz sheets)</p>	<p>【海洋精華果凍面膜-保濕舒緩】 (10 x 1.3oz sheets)</p>	27.00	20,000	-	-	-	741	
1.6		<p>【Derma Real Cica Set】</p> <p>Toner (120ml)</p> <p>Ampoule (40ml)</p> <p>Cream (50ml)</p> <p>This is a skin care specially designed for sensitive skin, mainly anti-inflammatory and repairing skin damage.</p> <p>It is not only suitable for sensitive skin, but also very good for red and acne-prone skin</p> <p>Normal skin can also use this set</p>	<p>【积雪草舒缓三件组】</p> <p>Toner (120ml)</p> <p>Ampoule (40ml)</p> <p>Cream (50ml)</p> <p>这款是专门针对敏感肌肤，主要抗炎和修复皮肤损伤的皮肤护理。</p> <p>不仅是敏感皮肤可以用，常常泛红痘肌用了都非常好评</p> <p>普通性质的皮肤也可以使用这套</p>	54.00	40,000	-	-	-	741	HKD 458
1.7		<p>【Derma Real Cica Gel Cleanser】 (150ml)</p> <p>It is a very mild texture, suitable for all skin types, especially recommended for sensitive and dry skin!!</p> <p>Weak acid cleansing gel</p> <p>Provides skin with smooth and soft texture</p> <p>Effectively soothes the skin</p> <p>Use Centella Asiatica Calming Complex</p> <p>Ceramide to effectively relieve skin discomfort</p> <p>provide skin's natural moisturizing layer</p> <p>Does not irritate the skin around the eyes</p> <p>Mild and not irritating</p>	<p>【积雪草清洁凝胶】 (150ml)</p> <p>它是属于非常温和的质地，适合所有肌肤使用，特别推荐给敏感及干燥皮肤!!</p> <p>弱酸清洁凝胶</p> <p>提供肌肤光滑柔软纹理</p> <p>有效舒缓肌肤</p> <p>采用积雪草镇静复合神经酰胺有效舒缓肌肤不适</p> <p>提供肌肤天然保湿层</p> <p>不刺激眼部周边肌肤</p> <p>温和不刺激</p>	11.00	6,000	-	-	-	545	HKD
1.8		<p>【Evening Care Set】</p> <p>Easy steps to do FACIAL SPA * cleaning and maintenance at home</p> <p>1.Deep Cleanser - Deep cleans dirt in pores</p> <p>2.Amino Acid Foaming Facial Cleanser - Foam Cleanser creates dense bubbles</p> <p>Cleans and hydrates the face</p> <p>3.Peeling Gel - Exfoliates dead skin cells and softens them without irritating the skin</p> <p>4.Peel Off Mask - Tightens skin and pores and maintains skin elasticity</p>	<p>【清洁保养四件组】</p> <p>轻松在家做FACIAL SPA * 清洁保养的步骤</p> <p>1.深层卸妆乳 Deep Cleanser</p> <p>深层清洁毛孔里的污垢</p> <p>2.氨基酸泡泡洗面乳</p> <p>Foam Cleanser搓出浓密的泡泡</p> <p>清洁脸部又可补水</p> <p>3.去角质凝胶 Peeling Gel</p> <p>去除老化死皮角质，软化角质而不刺激肌肤</p> <p>4.剥离式面膜 Peel Off Mask</p> <p>使肌肤和毛孔紧致，维持肌肤弹力</p>	30.00	12,900	-	-	-	430	HKD 255
1.9		<p>【Evening Care Foam Cleanser】 (150ml)</p>	<p>【氨基酸泡泡洗面乳】 (150ml)</p>	8.00	3,400	-	-	-	425	HKD 64
1.10		<p>【Evening Care Deep Cleanser】 (150ml)</p>	<p>【深层卸妆乳 Deep Cleanser】 (150ml)</p>	8.00	3,400	-	-	-	425	HKD 64
1.11		<p>【Evening Care Peeling Gel】 (120ml)</p>	<p>【剥离式面膜 Peel Off Mask】 (120ml)</p>	8.00	3,400	-	-	-	425	HKD 64
1.12		<p>【Evening Care Peel-Off Mask】 (120ml)</p>	<p>【去角质凝胶 Peeling Gel】 (120ml)</p>	8.00	3,400	-	-	-	425	HKD 64
1.13		<p>【Absolute Essence Sunscreen】 (40ml)</p> <p>Improve wrinkles, strengthen whitening, block strong UV rays, moisturize like essence, and achieve healthy effects in one step</p>	<p>【凝萃焕肤防晒乳】 SPF50+ PA++++ (40ml)</p> <p>改善皱纹，强化美白，拦截强烈紫外线，如精華般保濕健康效果一步實現</p>	9.00	5,000	-	-	-	556	HKD 80
1.14		<p>【Absolute Skincare Set】</p> <p>1.Toner lotion 150ml: calm and whiten skin</p> <p>2.Ampoule Universal Ampoule 40ml: whitening, wrinkle removal, keratin improvement</p> <p>3. Serum Serum 50ml: Improves skin tone, concentrates anti-aging</p> <p>4. Lotion Lotion 135ml: Balances firmness and improves dermis density</p> <p>5.Eye-complex eye cream 40ml: intensively repairs rough and deep lines around the eyes</p> <p>6.Nutrition Cream 50ml: anti-wrinkle, firming skin</p>	<p>【Absolute 護膚套裝】</p> <p>艾多美这套产品是开启逆龄时代的高端护肤品Absolute CellActive逆龄EGF六件套，岁月的无情对任何女人都是一样的，除了荷尔蒙分泌下降之外，还会导致肌肤种种问题发生，因此Toner 化妆水 150ml: 镇静、美白肌肤</p> <p>2.Ampoule 万能安瓶 40ml: 美白、祛皱、改善角质</p> <p>3.Serum 精华液 50ml: 改善肤色、集中抗衰老</p> <p>4.Lotion 乳液 135ml: 均衡紧致、提高真皮密度</p> <p>5.Eye-complex 眼霜 40ml: 集中修复眼部粗纹、深纹</p> <p>6.Nutrition Cream 营养霜 50ml: 抗皱、紧致肌肤</p>	180.00	115,000	-	-	-	639	HKD 1549

1.15		【Absolute Toner】 Toner lotion 150ml: calm and whiten skin	【Toner 化妝水】 150ml: 鎮靜、美白肌膚	30.50	20,300	-	-	-	666		259
1.16		【Absolute Ampoule】 Ampoule Universal Ampoule 40ml: whitening, wrinkle removal, keratin improvement	【Ampoule 万能安瓶】 40ml: 美白、祛皺、改善角質	36.00	25,000	-	-	-	694		311
1.17		【Absolute Serum】 Serum 50ml: Improves skin tone, concentrates anti-aging	【Serum 精華液】 50ml: 改善肤色、集中抗衰老	35.00	23,900	-	-	-	683		285
1.18		【Absolute Lotion】 Lotion 135ml: Balances firmness and improves dermis density	【Lotion 乳液】 135ml: 均衡紧致、提高真皮密度	32.00	21,300	-	-	-	666		259
1.19		【Absolute Cellactive Eye-Complex】 Eye-complex eye cream 40ml: intensively repairs rough and deep lines around the eyes	【Eye-complex 眼霜】 40ml: 集中修复眼部粗纹、深纹	35.00	23,900	-	-	-	683	HKD	285
1.20		【Absolute Nutrition Cream】 Nutrition Cream 50ml: anti-wrinkle, firming skin	【Nutrition Cream 营养霜】 50ml: 抗皱、紧致肌肤	32.50	21,700	-	-	-	668		259
1.21		【The Fame Set】 1. Hydrating & Soothing Effects Atomy The Fame Toner Recharges dry skin with concentrated moisture through the skin moisturizing system. 2. Atomy The Fame Eye Cream Gentle care meant to strengthen the barrier of the sensitive skin around the eyes. Total wrinkle care for the eyes and face. Highly concentrated phospholipids-like nutrients made with HST film technology get quickly absorbed. And a 2nd barrier is formed to treat both fine and deep wrinkles. HST (Human Skin Therapy) Film Technology It generates a film using phospholipid-like components (Ceramide, Cholesterol, and Fatty Acid). These Film components penetrate deep into the skin to restore the skin barrier and improve skin elasticity. 3. Atomy The Fame Essence Deliver nutrients deep into the skin and provide concentrated nourishing care deep into the skin through the M/F method. More highly effective ingredients are delivered deeper and faster through the Micro Delivery System.	【Fame 護膚套裝】 1. 保溼和舒緩效果 艾多美 The Fame Toner 通過皮膚保溼系統為乾燥的皮膚補充濃縮水分。 2. Atomy The Fame Eye Cream 溫和護理旨在加強眼部敏感肌膚的屏障。全面呵護眼睛和眼周的皺紋。採用 HST 薄膜技術製成的高度濃縮的類磷脂營養素可迅速被吸收。並形成第二道屏障來治療細紋和深層皺紋。HST (Human Skin Therapy) Film Technology 它使用類磷脂成分（神經酰胺、膽固醇和脂肪酸）生成膜。這些薄膜成分深入皮膚，恢復皮膚屏障，提高皮膚彈性。 3. Atomy The Fame Essence 通過M/F方式將養分輸送到肌膚深處。集中滋養護理深入肌膚。更高效的成分通過微遞送系統更深入、更快地遞送。 4. Atomy The Fame Lotion 幫助擁抱肌膚以達到平衡。通過 SRM 系統塗抹後，營養素會迸發出來，並柔軟光澤地附著在皮膚上。此外，它還為皮膚補充水分和油的複合物，以集中水分。 5. 艾多美 The Fame Nutrition Cream 包圍肌膚以達到平衡，並作為最後一步的護理，以緊縮和防止水分流失。通過 Skin Fit System 充分滋潤肌膚，打造堅不可摧的強韌肌膚。	85.00	58,000	-	-	-	682	HKD	688
1.22		【The Fame Toner】 (150ml) Recharges dry skin with concentrated moisture through the skin moisturizing system.	【保溼和舒緩效果】 (150ml)	19.50	13,000	-	-	-	667		
1.23		【The Fame Eye-Cream】 (40ml) Gentle care meant to strengthen the barrier of the sensitive skin around the eyes.	【溫和護理旨在加強眼部敏感肌膚的屏障】 (40ml)	19.50	13,000	-	-	-	667		
1.24		【The Fame Essence】 (50ml) deep into the skin and provide concentrated nourishing care deep into the skin through the M/F method.	【The Fame Essence 通過M/F方式將養分輸送到肌膚深處。集中滋養護理深入肌膚】 (50ml)	20.50	13,800	-	-	-	673		
1.25		【The Fame Lotion】 (135ml) Atomy The Fame Lotion Helps embrace the skin to achieve balance.	【The Fame Lotion 幫助擁抱肌膚以達到平衡】 (135ml)	19.50	13,000	-	-	-	667		
1.26		【The Fame Nutrition Cream】 (50ml) Cream It embraces the skin to achieve balance and acts as last-step care for firmness and preventing loss of moisture.	【The Fame Nutrition Cream 包圍肌膚以達到平衡】 (50ml)	19.50	13,000	-	-	-	667		
1.27		【Mild Bubble Cleanser】 (150ml) This face wash is great for those with "dry" and "sensitive skin" because it's very gentle and it has a dense lather that cleanses dirt from the pores of the face! It's also very fine, and the fine lather can go deeper in the pores of the face, remove the dirt in the small pores to achieve a more clean effect!	【溫和洗顏慕絲】 (150ml) 这个洗脸霜非常适合“干性”和“敏感肌肤的会员们。为它非常的温和。它有绵密的泡沫，可以清洁脸部毛孔中的脏污！它也非常细致，细致的泡沫可以更加深入脸部毛孔中，去除细小毛孔中的脏污，达到更加清洁效果！	8.50	4,600	-	-	-	541		
1.28		【Hand Therapy (Set of 4)】 (30ml x4) 1. It feels slippery and not greasy after application ☺ 2. Very moisturizing, less dosage and lasting. 3. Fast absorption and refreshing and comfortable. 4. can make hands soft, fine lines are significantly reduced. 5. The fragrance is fresh and natural, even without fragrance	【手部保養(護手霜四件套)】 (30ml x4) 1、塗上後感覺滑而不膩☺ 2、十分滋潤，用量少且持久。 3、吸收快且清爽舒服。 4、能令雙手柔軟，幼紋明顯減少。 5、香味清新自然，甚至以不含香料的為佳。	12.50	6,200	-	-	-	496	HKD	120
1.29		【Homme Lotion】 (140ml) ✓ Achieve oil and moisture balance and get a confidence-boost from healthy looking skin 1.Lamellar Liquid Crystal processing method • Complete skin barrier treatment system using the lamellar structure that is in perfect sync with the skin 2.Contains 5 types of hyaluronic acid • More powerful 5-layer moisture care	【男士乳液】 (140ml) ✓ 達到油水平衡，從健康的皮膚中獲得自信 1. 層狀液晶加工方法 • 完整的皮膚屏障治療系統。採用與皮膚完美同步的層狀結構 2. 含有5種玻尿酸 • 更強大的5層保溼護理	16.00	9,700	-	-	-	606		

1.30		<p>【Homme Essence】 (45ml) ✓ Hydrating and nourishing essence that forms a refreshing moisture barrier 1.Contains 5 types of hyaluronic acid • More powerful 5-layer moisture care • Sodium hyaluronate crosspolymer, sodium hyaluronate, hydrolyzed hyaluronic acid, hydrolyzed sodium hyaluronate, hyaluronate acid 2.Brighter and firmer skin with dual action features • Wrinkle improvement and brightening function</p>	<p>【男士保溼和滋養精華】 (45ml) 形成清爽的水分屏障 1.含有5種玻尿酸 • 更強大的5層保溼護理 • 透明質酸鈉交聯聚合物、透明質酸鈉、水解透明質酸、水解透明質酸鈉、透明質酸 2.具有雙重作用的皮膚更亮更緊 • 改善皺紋和亮白功能</p>	16.00	11,100	-	-	-	694		
1.31		<p>【Homme Toner】 (140ml) ✓ Replenish thirsty skin to boost hydration 1.Formulated with Aqua GG (Glyceril Glucoside), which is particularly beneficial for male skin • Activates Aquaporin, an intracellular moisture passage • Helps combine collagen and elastin to replenish appearance of aging and dehydrated skin • Stalls moisture loss through antioxidation effect</p>	<p>【男士爽膚水】 (140ml) ✓ 補充口渴的皮膚以增加水分 1. 含有對男性皮膚特別有益的Aqua GG (甘油基葡萄糖苷) • 激活水通道蛋白，一種細胞內水分通道 • 幫助結合膠原蛋白和彈性蛋白，以補充老化和脫水皮膚的外觀 • 通過抗氧化作用阻止水分流失 • 由內而外提供深層滋潤 2. 輕質配方，輕微粘性</p>	15.00	9,100	-	-	-	607		
1.32		<p>【Homme Skincare Set】 TONER → ESSENCE → LOTION</p>	<p>【男士護膚套裝】 1.男士爽膚水 2.男士保溼和滋養精華 3.男士乳液</p>	47.00	32,300	-	-	-	687	HKD	368
個人用品personal care items											
2.1		<p>【Oral Care System】 (Set of 4) Atomy Toothbrush + Atomy Toothpaste (50g) + Interdental brush</p>	<p>【攜帶式口腔保健套裝4盒裝】 艾多美牙刷+艾多美牙膏(50g)+齒間刷</p>	11.50	6,250	-	-	-	543	HKD	99
2.2		<p>【Toothbrush】 (8pcs Set) #Approved by the US FDA #bristle gold nanomembrane</p>	<p>【牙刷(大型牙刷)】 8支裝 #經美國FDA認證通過 #刷毛黃金奈米膜</p>	8.00	5,000	-	-	-	625	HKD	63
2.3		<p>【Propolis Toothpaste】 200g (Set of 5) It is the smallest spherical abrasive in the world, without edges and corners, and will not damage the tooth surface. Its outstanding antibacterial, bactericidal and anti-inflammatory effects can be very helpful for</p>	<p>【蜂膠牙膏】 (200gX5條裝) 是世界之最細小的球型研磨劑，沒有稜角，不會損傷牙齒表面。 其突出的抗菌殺菌消炎等功效，能對各種口腔問題有很好的幫助。 包括對牙齒上的煙垢脫落，也能起到很好的作用。</p>	14.50	3,300	-	-	-	228	HKD	135
2.4		<p>【Propolis Toothpaste】 50g (Set of 4) It is the smallest spherical abrasive in the world, without edges and corners, and will not damage the tooth surface. Its outstanding antibacterial, bactericidal and anti-inflammatory effects can be very helpful for various oral problems</p>	<p>【蜂膠牙膏】 (50gX4條裝) 是世界之最細小的球型研磨劑，沒有稜角，不會損傷牙齒表面。 其突出的抗菌殺菌消炎等功效，能對各種口腔問題有很好的幫助。 包括對牙齒上的煙垢脫落，也能起到很好的作用。</p>	5.00	1,500	-	-	-	300	HKD	41
護髮hair care											
3.1		<p>【Scalpcare Set (Shampoo+Conditioner)】</p>	<p>【頭皮舒爽兩件套裝】 頭皮癢、頭皮屑、頭皮很油等各种头皮问题救星 □ 使用方法 每周1-2次头皮深层清洁护理</p>	23.00	10,000	-	-	-	435	HKD	176
3.2		<p>【Scalpcare Shampoo】 (500ml)</p>	<p>【頭皮護理洗发水】(500ml) ▶ 含28種草本萃取物及有效成分，不僅清潔毛孔深層廢物，連同老化角質徹底清除，維護毛髮健康。</p>	12.00	5,500	-	-	-	458	HKD	88
3.3		<p>【Scalpcare Conditioner】 (500ml)</p>	<p>【頭皮護理护发素】(500ml) ▶ 含有鱈梨，指甲花植物成分，多種維生素复合成分在头发表面形成水分保护膜，使你的头发健康有光泽。 □ 主要成份 ▶ 鱈梨：对细菌、霉菌有抑制作用及去屑、润发作用。 ▶ 指甲花植物：抗过敏、抗菌、止痒。 ▶ 多种维生素复合：人体代谢中必不可少的有机化合物</p>	12.00	5,500	-	-	-	458	HKD	88
3.4		<p>【Rich Body Wash】 (350ml) For skin care, it can be quickly absorbed into the skin, act as a "rebuild fat", and has a good combination with moisture, so it can be used for skin maintenance</p>	<p>【豐盈身體沐浴露】 (350ml) 用於皮膚護理上，它能夠迅速吸收進入皮膚，充当「再造脂肪」，並與水分具有良好的結合性，從而用於肌膚的維護</p>	11.50	5,600	-	-	-	487	HKD	63
3.5		<p>【Rich Body Cream】 (200ml) Transform rough, dry skin into soft, moist, and radiant skin.</p>	<p>【豐盈潤膚霜】(200ml) 將粗糙、乾燥的肌膚轉變為柔軟、濕潤、容光煥發的肌膚。</p>	12.00	6,000	-	-	-	500		
3.6		<p>【Rich Body Set】 Rich Body Wash + Cream</p>	<p>【豐富的身體套裝】 豐盈沐浴露+潤膚霜</p>	23.50	12,300	-	-	-	523		
3.7		<p>【Hair Oil Complex】 (100ml) Coating stressed hair protects hair from outside environment and provides healthy hair with gloss. Hair management after dyeing. Helps protect hair after dyeing, and helps manage shiny hair by coating hair. a refreshing scent that surrounds your hair. After towel drying, pump the contents of wet hair to the size of a coin and apply it as if you are combing the ends of the hair and the tangled parts. It is better to use before and after drying or before going out to reduce damage to the hair due to external environment heat</p>	<p>【髮油複合物】(100ml) 塗層受壓頭髮可保護頭髮免受外部環境的影響，並為健康的頭髮提供光澤。染後的頭髮管理。 染後有助於保護頭髮，並通過塗抹頭髮幫助管理有光澤的頭髮。 一股清新的香味環繞在你的頭髮周圍。 毛巾擦乾後，將潤髮的內容物抽到硬幣大小，然後像梳理頭髮的末端和纏結的部分一樣塗抹。 最好在吹乾前後或出門前使用，以減少外部環境或熱量對頭髮的傷害。</p>	11.50	5,200	-	-	-	452		
3.8		<p>【Homme All-in-One Wash】 Shower gel + shampoo 1 bottle 500ml → Shampoo clean and fresh → bath moisturizing soothing ● Green and friendly ingredients approved by EWG ○ Akowell Fresh Myrrh, Usnea mustard plant extract to remove odor and sweat problem ● Easily remove hairspray, oil, wax, styling spray, etc. ○ American peppermint leaf extract, conditioning skin oil and water balance ● Complex herbal soothing formula such as Centella asiatica, Houttuynia cordata, fennel, basil, scabard, chamomile, etc. ○ Coconut oil extracted surfactant, does not hurt the skin, smooth and not dry ● Citrus aroma from Italian perfume, relax and</p>	<p>【男士全效洗髮沐浴露】(500ml) 沐浴乳+洗髮乳1瓶搞定 →洗髮乾淨清爽 →洗澡保溼舒緩 ●EWG認可之綠色友善成分 ○Akowell Fresh 沒藥，須松羅植物萃取，去除異味汗臭問題 ●輕鬆去除髮膠、髮油、髮蠟、定型噴霧等 ○美國薄荷葉萃取物，調理肌膚油水平衡 ●積雪草，魚腥草，茴香，羅勒，萊菔葵，洋甘菊等複合草本舒緩配方 ○椰子油萃取的界面活性劑，不傷皮膚，滑順不乾澀 ●來自義大利香水的柑橘香氣，放鬆心情，舒緩壓力</p>	14.50	7,000	-	-	-	483		

食品Nutrition											
4.1		【ProBiotics 10 +】 (2.5g x60pcs) The most effective way to get rid of toxins out of the body through the intestines	【益生菌粉】 (60條 · 2.5g/條 · 每天1~2條) 經腸道把毒素排出體外的最有效方法	24.00	12,700	-	-	-	529	HKD	241
4.2		【Alaska E-Omega 3】 (550mg x 180pcs) Benefits of fish oil supplementation: -Promote the health of cardiovascular and cerebrovascular - Has anti-inflammatory effect, relieves swelling and pain - Relieve joint pain and discomfort - Eliminate migraines - Makes skin glowing, youthful and healthy Lower blood sugar, prevent diabetes	【高濃度魚油軟膠囊】 550mg, 180粒, (每天2粒) 補充魚油的好處: -促進心腦血管健全 -有消炎作用, 減輕腫痛 -舒緩關節酸痛不適 -消除偏頭痛 -使皮膚煥發, 青春健康 -降血糖, 預防糖尿病 降低血液的血糖濃度, 預防糖尿病	18.00	8,200	-	-	-	456	HKD	175
4.3		【Vitamin C】 (500mg x 90 pcs) Benefits of Vitamin C: Boosts Autoimmunity	【Vitamin C 彩色食物維他命C粉】 90包x500mg, (每天1~2包) 維他命C的好處: 增強自身免疫能力	17.00	8,000	-	-	-	471	HKD	173
4.4		【Pomegranate Mixed Fruit Jelly】 (15g x 60pcs) Five functions: ~High antioxidant ~ Anti-aging and prevention of high blood pressure ~ Relax blood vessels and ease menopause ~Recuperate physiological disorders and	【石榴果凍】 15gx60包 (每日1~2包) 五大功效: ~ 高抗氧化 ~ 抗氧化預防高血壓 ~ 放鬆血管緩和更年期 ~ 調理生理不順天然美白 ~ 有效抑制黑色素形成保持骨膠原完整	58.00	27,000	-	-	-	466	HKD	466
4.5		【Atomy puer tea】 30pcs/box Pu-erh tea in China has improved significantly ✓Body fat ✓Remove hangover ✓Helps lose weight ✓Reduce arteriosclerosis	【即溶普洱茶粉】 30包 (每天1~2包) 普洱茶中國有明顯改善 ✓身體脂肪 ✓刪除宿醉 ✓幫助減肥	19.50	12,000	-	-	-	615	HKD	200
5.6		【Pure Spirulina】 (120 pcs) 1 High in iron, best for anemia 2 Bacteriostatic and wound healing 3 Reduce cholesterol 4 Boosts the immune system 5 Benefits for malnourished children	【純螺旋藻】 (120 pcs) 1 含高量鐵質, 貧血食用最好 2 抑菌和傷口癒合 3 減少膽固醇 4 增加免疫系統 5 有益於營養不良的兒童	19.50	9,000	-	-	-	462	KRW	19800
4.7		【Hongsamdan】 (30pcs x 2) Usage: replenish vitality, replenish qi and absorb blood. It is mainly used for those who want to lose body due to weakness, cold limbs, weak pulse, lack of qi to absorb blood, metrorrhagia, heart failure and cardiogenic shock. In addition, red ginseng also has the functions of tonifying qi, nourishing yin, benefiting blood, promoting body fluid, strengthening the heart, strengthening the stomach, and calming	【紅參丹】 (一盒內有2樽, 一樽30條, 一條1克, 一天服用1條) 紅參功效作用: :大補元氣, 益氣攝血, 主要用於體虛欲脫, 肢冷脈微, 氣不攝血, 崩漏下血, 心力衰竭以及心原性休克者, 除此之外, 紅參還俱有補氣、滋陰、益血、生津、強心、健胃、鎮靜等功效。	61.00	50,000	-	-	-	820	KRW	80000
團購用品 Group Purchase Product From Other Country											
5.1		【HemoHIM】 (20ml x 60 pcs) Regenerates bone marrow, hematopoiesis, regulates blood pressure in both directions, enhances coronary blood flow, protects liver, promotes uterine development, promotes blood circulation, nourishes blood, prevents aging, regenerates skin locking, enhances skin elasticity	【當歸蜂膠換力飲】 1套 60包 x 20ml (每天1~2包) 再生骨髓, 造血, 雙向調節血壓, 增強冠狀動脈血流, 護肝, 促進子宮發育, 促進血液循環, 補血, 預防衰老, 再生皮膚鎖定, 增強皮膚彈性	90.00	54,000	-	-	-	78		
5.2		【Essential oil patch】 1 box (11 packs*5 pieces) Helps relieve muscle pain, tension and swelling It has obvious comfort and can be used on various parts of the body joints. It can be applied to the skin for four hours at a time. For people with sensitive skin, tear it up in two hours.	【精油貼布】 1盒(11包*5片) 幫助舒緩肌肉疼痛, 緊繃、消腫, 可祛風除濕、消毒解毒、腰腿骨痛、跌打骨折、扭傷撞傷、腰肌勞損、肩周頸椎痛症; 5分鐘內快速滲透, 就有明顯舒適感, 可使用於身體關節各部位, 貼於皮膚每次四小時即可, 如皮膚比較敏感之人二小時就撕起來吧。	40.00	10,000	-	-	-	13		
				合共:							
				Total							

Note:

UK艾多美會員條件: 網上註冊, 無需付任何費用, 每年只要消費1次; 如升級為商家, 需提交身份證。

UK Atomy membership conditions: online registration, no need to pay any fees, only one consumption per year; if you upgrade to a merchant, you need to submit ID card.

會員享有: 會員優惠價購物, 網購送貨到家, 30天滿意保證(除食品外), 得到各類消費積分, 得到額外回饋。

Benefit: member discounts for shopping, home delivery for online purchases, 30-day satisfaction guarantee (except food), various consumption points, and extra rewards.